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Descontrol absolut a l’àrea

d’igualtat de l’Ajuntament

Compromís per Paterna ha denunciat
el descontrol regnant a l’àrea
d’igualtat de l’ajuntament de la
localitat. La regidora de la
formación, Carmen Gayá, ha
argumentat al respecte que “parlem
d’un descontrol que és conegut per
totes i tots a Paterna. La falta d’un
coordinador d’inclusió des de fa més
d’un any està provocant desajustos i
situacions esperpèntiques. A la falta
de coordinador es suma que la
direcció de l’àrea no deixa de passar
de mans al govern de Sagredo”.

Informen des de Compromís que
“l’últim cas l’hem conegut fa uns dies,
quan aproven la contractació de

diferents tallers dins de la subvenció
que atorga la Diputació per a la lluita
contra la violència de gènere, han
nomenat com a responsable dels
contractes a l’anterior agent
d’igualtat, una funcionària que ells
mateixos varen cessar fa uns mesos
deixant al poble sense agent
d’igualtat”.

“Com que no tenen agent
d’igualtat, han de nomenar a
l’anterior que ja no té cap
responsabilitat dins de l’ajuntament,
com a part final del sainet que anem
patint els últims anys a l’àrea
d’igualtat, on la provisionalitat i el
curtterminisme s’han fet els amos de

la situació, generant un autèntic
destarifo aquesta àrea tan important
a Paterna”, indiquen les mateixes
fonts.

Carmen Gayá manifesta per
concloure que “ara posen en greu
risc tant els contractes adjudicats,
com la concessió de la mateixa
subvenció per un error, per no tindre
cap altre agent d’igualtat que es
puga fer responsable dels dits
contractes. Des de Compromís per
Paterna demanem a Sagredo que
pose ordre en el seu pati, que facen
la feina i que no cometen aquests
errors en temes tan crucials com la
lluita contra la violència de gènere”.

se li encarreguen el

control dels contractes a

una funcionària que ja no

està a l’�juntament

“
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ante rior parada  de

Pate rnaBic i

Compromís per Paterna ha informat
que la localitat porta ja quatre anys
sense servei públic de bicicletes.
Segons afirma el seu regidor, Carles
Martí, “ja fa més de quatre anys que
el servei de Paterna Bici va ser tancat,
en tot aquest temps es veu que
l’equip de govern de Sagredo no ha
tingut temps de posar en marxa un
nou contracte per a dotar a Paterna
d’un servei públic de bicicletes”.

Segons informen des de
Compromís “el contracte va expirar i
l’empresa encarregada va deixar de
prestar el servei. Ja és un costum per
a l’executiu socialista deixar morir els
contractes sense tenir preparat un
nou per a substituir el caducat i
continuar prestant el servei dins de la
legalitat. Com és sabut per totes i
tots, cada plenari aproven amb
informe en contra de l’interventor
milions en factures sense contracte
en vigor, tenint que assumir la
responsabilitat i impedint que altres
empreses licitadores entren a prestar
els serveis”.

“Més enllà de fets contractuals
enrevessats, el resultat és que els
paterners i paterneres no poden
gaudir d’uns serveis amb garanties, i
en el cas de les bicicletes ni tan sols
gaudir del servei. Estem a la recta
final per a complir amb els terminis
imposats per Europa per a fer la
nostra ciutat més sostenible i
continuen sense posar en marxa cap
de les mesures necessàries i que
Europa ens obligarà”, indiquen les
mateixes fonts.

“Demanem a l’equip de govern
que treballen per tenir un nou
contracte d’autobús, un nou
contracte de fem, un nou contracte
de bicicletes, inclús un nou contracte
de revisió d’ascensors, que per
ridícul que parega no el tenen.
Vendre una Paterna verda, sense fer
res per aconseguir-ho li serà molt
difícil per molt de vídeo o de
propaganda que hi faça el senyor
alcalde”.

Compromís per Paterna ha sol·licitat
que des de l’ajuntament de la
localitat s’impulse la creació de clubs
de lectura a tots els barris d’aquesta.
Segons ha explicat la regidora de la
formació, Carmen Gayá, “en
l’actualitat existeixen a Paterna clubs
de lectura organitzats, però alguns
d’ells s’han de reunir fins i tot en els
bars davant la falta d’espai per
desenvolupar aquesta activitat”.

Indiquen des de Compromís que
“la lectura, practicada per moltes
persones al nostre municipi de
manera organitzada a través dels
Clubs de Lectura, impacta
directament i de forma positiva sobre
l’hàbit propi de llegir, connecta

socialment a persones que
comparteixen interessos i ajuda a
mantindre una agilitat cognitiva,
sobretot per a les persones de major
edat, a més a més, ens manté al dia
dels últims corrents literaris”.

Aquest govern té com a mal
costum no diversificar per barris,
pareix que no tots els barris són
iguals, parlem d’iniciatives que
podrien gaudir totes les paterneres i
paterners. Caldria recordar a
l’executiu socialista de Paterna que
llegir és molt saludable, no es poden
facilitar espais per a fer aquesta
activitat a uns veïns i veïnes i ho
dificulte a d’altres per ser d’un barri
diferent”, assenyala Carmen Gayá.

Paterna porta quatre anys sense

servei de bicicletes públiques
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Compromís demana la construcció

de tres centres de majors

Compromís per Paterna ha demanat
la construcció de tres centres de
majors a la localitat, des de la
formació, en paraules del seu
regidor Carles Martí, argumenten que
“tenim clar que cal destinar les
despeses en inversions en aquelles
que realment milloren la vida dels
majors del municipi i no en despeses
electoralistes com pareix que pretén
l’executiu socialista. Pensem que
dotar als nostres majors d’espais on
puguen millorar la seua vida cada
dia de l’any, i no sols una setmaneta,
ha de ser el nostre objectiu”.

“Com ja és sabut per totes i tots,
l’alcalde Sagredo pretén gastar més
de 700.000 euros en un creuer per a
600 persones majors del municipi. És
part de la seua promesa electoral,
que es pot veure duplicada si no li
cap tota la gent major en el creuer,
donat que va prometre que en faria
un altre si no cabien totes i tots”,
afirmen des de Compromís.

Les mateixes fonts assenyalen que
“hem denunciat en diverses ocasions
que aquesta no és manera de
millorar la vida dels majors del
nostre municipi, ens pareix un
malbaratament de diners públics, a
més a més de ser molt qüestionable
ètica i legalment aquesta despesa.
No es fa cap diferenciació en
aquelles persones que ho necessiten
o no, en qui ja es pot pagar un
creuer i ara li pagarem un, o
simplement una atenció professional
per a si, com diuen ells, es tracta
d’una mesura recomanada per a
millorar la vida dels majors, com a
resum, ja sabem el que és, una
compra de vots amb els diners de
totes i tots els paterners”.

“Per aquesta raó, proposem per al
pressupost de l’any 2024, que
s’inicien els tràmits per a l’adequació
o construcció de tres centres de
majors al municipi. Analitzant les
necessitats dels nostres majors,

barris com Lloma Llarga no disposen
de cap espai per a ells, no tenen cap
lloc on rebre atenció o rebre l’ajuda
de professionals per al seu dia a dia.
Altres barris com La Canyada, o el
centre urbà, necessiten centres de
dia per als majors, on, com ja es fa a
moltes poblacions, reben atenció
diària i continua de professionals,
ajudant-los en tot allò que necessiten
i refent la seua socialització en casos
de soledat sobrevinguda”, manifesta
Carles Martí.

El mateix regidor indica per
concloure que “aquestes mesures
que suggerim per a l’any 2024, i que
ja hem proposat en alguna ocasió, sí
que són una bona manera de gastar-
se 700.000 euros i no en la desfeta
aquesta del creuer, que sí, que és
cert que li ha aportat molts votants,
però a la gent major no li aporta cap
estímul ni ajuda per a la resta de
l’any”.

Sagredo pretén gastar

més de 700.000 euros en

un creuer“
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Paterna necessita urgent un edifici

multiespai per a les associacions

Compromís per Paterna ha reclamat
la creació d’una partida
pressupostària, al pressupost per a
l’any 2024, amb la finalitat de la
creació d’un edifici multiespai a la
localitat del que es puguen
beneficiar les associacions locals. En
aquest sentit, el regidor de la
formació, Carles Martí, ha manifestat
que “Paterna té un teixit associatiu
molt ample i amb molta activitat i al
qual cal donar tota mena de facilitats.
No són pocs els col·lectius que ens
han fet aplegar des de fa temps
aquesta necessitat que entenem és
cada vegada més urgent davant la
falta d’espais municipals on poder
cometre segons quines activitats”.

Des de la formació assenyalen
que “cal recordar que des de
Compromís hem alertat des de fa
temps d’aquesta necessitat. Ja férem
una primera proposta perquè
l’ajuntament adquirira l’edifici
adjacent al Teatre Capri, un edifici

que continua en risc de ruïna i el qual
donaria una oportunitat de
solucionar un problema de seguretat
per al veïnat i aconseguir un espai
per a ús social i cultural cèntric”.

“Una altra de les propostes que
hem presentat en aquest sentit va ser
la construcció d’un nou edifici al
barri d’Alborgí, un projecte que
presentarem en 2022 i que estaria
ubicat al solar de l’actual parc
d’Alborgí, el mateix contemplava un
pàrquing de dues plantes, un ampli
saló d’actes i una planta
administrativa i social per a les
associacions del poble. Des de
Compromís intentem arrimar el
muscle apostant per donar solucions
davant aquesta problemàtica, però
pareix que l’executiu socialista fa oïts
sords de les necessitats reals dels
nostres veïns i veïnes i assoles té els
seus pensaments en la mar”,
asseveren les mateixes fonts.

“Veiem una oportunitat molt
profitosa per a Paterna el fet de
construir un equipament que entitats
del nostre poble reclamen des de ja
fa molts anys, un edifici on poder fer
actes fallers sense haver de pertorbar
la vida musical a l’auditori o la teatral
al Gran Teatre. Un edifici que no tan
sols servisca per a aquestes
associacions sinó també per a
qualsevol activitat de la resta
d’associacions de qualsevol classe.
Un lloc on poder fer activitats per i
para el poble”, detalla Carles Martí.

El mateix regidor indica per a
concloure que “a Compromís
continuarem reclamant aquesta
infraestructura per a Paterna, si de
veritat som una gran ciutat, cal que
els serveis municipals estiguen a
l’altura de les seues associacions i de
l’activitat que realitzen amb molt
d’esforç amb l’únic objectiu de fer
més gran i més viva la nostra
localitat”.

Des de Compromís hem

alertat des de fa temps

d’aquesta necessitat“
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El barco de chanquete – Article

d’opinió de Carles Martí

I és que dia rere dia, el PSOE de
Sagredo fa gala de què l’únic que els
importa és això, que no els moguen
de la seua cadireta. I faran tot el que
calga per a evitar que li furten el seu
tron. El problema és que tot no val
per a justificar aquesta actitud.
Parlant de vaixells, la penúltima
mostra d’aquesta actitud la tenim en
aquests temps amb el famós creuer,
un viatge organitzat per l’ajuntament,
bé, dos viatges organitzats per
l’ajuntament que consisteixen en dos
creuers pel Mediterrani per a la gent
gran del nostre poble, no per a tota
clar, sols per als 600 primers que han
hagut de fer nit fins i tot per
assegurar-se la gràcia de Sagredo
que paguem totes i tots.

El cost dels viatges són 700.000
euros, un preu ridícul es deuen
pensar ells pensant en el benestar de
la nostra gent gran, i és de veres, per
a nosaltres gastar-se 700.000 euros
per al benestar de la gent gran és
ridícul, però més ridícul és gastar-ho

en un creuer a preu de luxe, vora
1000 euros per bitllet que paguem
totes i tots els paterners. I que en una
setmana s’haurà gastat i el seu
benefici per a la gent gran també. Si
anem a les veritables raons del
viatge, queda clar que no pensen en
el benefici de ningú més que en el
seu, en el benefici electoral, sinó
perquè fan la promesa del viatge en
plena campanya electoral, si de
veres pensaren en els majors, no
hagueren fet l’anunci electoral, se’ls
veuen les intencions a la distància.

Per a nosaltres 700.000 podrien
suposar poder obrir un centre de dia
per a persones grans a Paterna, una
necessitat urgent que ni Sagredo ni la
seua gent, pareix conéixer. Són
milers els jubilats de Paterna, que no
tenen on anar, o on socialitzar en el
seu dia a dia. Milers de persones
grans que no tenen cap recurs
municipal per garantir un envelliment
digne i que si tenen la necessitat, s’ho
han de pagar de la seua butxaca. No

tot val per aguantar la cadireta, i
menys jugar amb el benestar de la
nostra gent gran, els polítics hem de
saber diferenciar entre el que
realment millora la vida de la gent i
el que es fum per omplir la panxa
dos dies i passar fam la resta de
l’any. Aquestes mesures
megalòmanes tenen sempre un límit
encara que parega que no, ara són
els creuers, però que vindrà després,
un viatge a la lluna? (tot és possible
amb les ínfules del senador).

Tanmateix, el rèdit
propagandístic, comença a fluixejar,
no sempre es pot vendre allò que tu
vols vendre, la realitat sempre supera
la ficció, i com a Chanquete, tot
s’acaba, els actes finalitzen i la
realitat sorgeix de darrer del fum.
Com li passà a la Dorada, el creuer
partirà i la gent gran de Paterna,
continuarà la seua vida sense cap
centre de dia on millorar la seua
vida.

Per a nosaltres 700.000€

podrien suposar poder

obrir un centre de dia per a

m�jors

“
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PP i VOX posen en perill obres en

centenars de centres escolars amb

una retallada d’Edificant del 40%

Compromís proposa una Taula de

Treball per a reparar a les víctimes

d'abusos a l'Església

Compromís planteja blindar en Les

Corts els avanços aconseguits amb

la Llei LGTB i la Llei Trans

El grup parlamentari Compromís ha
denunciat hui que les transferències de
capital als ajuntaments del capítol 7 del
projecte de pressupostos de la Generalitat
de 2024 en Educació per a construir,
reformar o millorar centres educatius
sofrixen una retallada del 40% en passar de
306.648,00 a 183.975,69 euros. “Es tracta de
la transferència que preveu el Pla Edificant
cada any per als municipis i és la primera
vegada des de la seua creació que
descendix, i de forma dràstica”.

El diputat i portaveu d’Educació, Gerard
Fullana, ha explicat que “en realitat estem
davant d’un intent de tancament del
programa, perquè el retall pot afectar a
totes les obres d’Edificant, fins i tot a les que
estan en execució”. La coalició destaca que
la partida de transferències de capital ha
d’estar dotada per preveure els diferents
ritmes d’execució d’ajuntaments o
modificacions de projectes, i que “este retall
provocarà retards en les sobres en

execució alhora que problemes en el
pagament a ajuntaments. La baixada
d’impostos a les grans herències s’ha cobrat
la primera víctima, un 40% de Pla Edificant.
Moltes obres deixaran de fer-se i la resta
sofrirà retards”.

Si les obres en execució poden veure
com sofreixen retards, la retallada en la
partida implicarà que no s’aborden nous
projectes i inclús que projectes ja delegats
però encara no adjudicats s’anul·len. A més
també provocarà inseguretat de pagament a
empreses i la pèrdua de centenars de llocs
de treball. Compromís ha destacat que en
retallar la partida hi ha haurà moltes
necessitats urgents que plantegen les
comunitats educatives i els ajuntaments que
no es podran atendre, “amb el pressupost
previst no entrarà cap nova proposta i les
que no estiguen avançades en tràmit
entraran en una parada sense data de
concreció”, ha destacat Fullana.

El grup parlamentari Compromís ha registrat
en les Corts una proposició no de llei per
instar el Consell a atendre les propostes i
recomanacions de l’informe del Defensor
del Poble sobre abusos sexuals en l’àmbit
de l’Església catòlica en allò que respecta al
paper dels poders públics.

Com ha explicat la portaveu adjunta
Isaura Navarro “des de Compromís
proposem la creació d’una Mesa de Treball
al territori valencià que reunisca a les
persones afectades, entitats i associacions,
el govern valencià i l’arquebisbat, per
coordinar les mesures que, segons recull

este informe, han de suposar el
reconeixement i reparació a les víctimes
d’abusos sexuals patits al si de l’Església
catòlica”.

“Estem davant d’un fet històric. L’estat
espanyol s’ha sumat per fi a un procés de
reconeixement i reparació que ja havien
realitzat altres països del món amb forta
implantació de la confessió catòlica.
L’informe descriu una dura realitat centrada
en la dimensió dels abusos sexuals, les
seues causes i les seues conseqüències en
les persones afectades”.

Compromís ha presentat una proposició no
de llei en Les Corts amb què planteja
garantir la continuïtat dels avanços
aconseguits blindant les lleis 8/2017 integral
del reconeixement del dret a la identitat i a
l’expressió de gènere a la Comunitat
Valenciana i la llei 23/2018, d’igualtat de les
persones LGTBI.

Segons explica el diputat Francesc Roig
“les persones lesbianes, gais, bisexuals,
trans i intersexuals al nostre territori han
viscut importants avanços en el
reconeixement dels seus drets i llibertats
gràcies, sobretot, a l’aprovació de dos lleis

i al desplegament d’un seguit de polítiques
públiques des del Consell del Botànic”.

La primera d’elles va suposar un avanç
significatiu en la situació de les persones
trans garantint el seu dret
d’autodeterminació de gènere des d’una
òptica despatologitzadora de la seua
realitat. De la mateixa manera la llei LGTBI,
va establir un marc d’actuació dels poders
públics per a què vetlaren pel
reconeixement i garantia dels drets de les
persones LGTBI amb l’impuls de polítiques
en eixe sentit, així com la no-discriminació
en els diferents àmbits de la societat.
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Participa, digues la teua!

 Compromís per Paterna

 @C_per_Paterna

 @compromispaterna

 paterna.compromis.net

 Coalició Compromís

 @compromis

 @compromis

 compromis.net

A Compromís per Paterna no entenem
l’elaboració d’un pressupost municipal sense
que aquest estiga participat pels veïns i
veïnes del nostre poble. És per això que et
donem l’oportunitat perquè ens trasllades les
teues propostes, les mateixes les aportarem

a les nostres al·legacions si no estan
contemplades al pressupost que presente
l’equip de govern. ünicament has d’escanejar
el codi QR de la imatge per fer-nos arribar
les teues propostes de cara al pressupost
municipal de Paterna per a l’any 2024.

No es pot obviar que qui millor coneix
les necessitats dels seus barris i carrers és
qui viu en ells, tot lo demés, com està fent
l’executiu socialista, és utilitzar la política de
l’estruç per a no sentir les seues propostes


